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To:

Cc

From:

Sent: Mon 8/3/2020 9:59:32 AM

Subject: Re: twee dingen

Received: Mon 8/3/2020 9:59:39 AM

Dat zou fijn zijn.

Get Outlook for Android

ero: IEEE, SEED irs.

Sent: Monday, August 3, 2020 11:58:23 AM

Subject: RE: twee dingen

Dat is de afspraak in de groep waar ook (juridische) mensen van KLM en transavia inzitten. Dit was een weergave van de

afspraken die ook daarin gemazkt zijn. Die kennen KLM/transavia dus ook. Die verwachting van overschakeling op EASA is dus

prematuur en niet conform afspraken in werkgroep. Is bekend bij IenW en ik verwacht dat zij er ook deze week evt. opvolging
aan gaan geven.

Ik hoop dat er na de werkgroep van morgen meer duidelijk is over de digitale oplossing met gezondheidsvragen (dus niet

digitaal met beleidsvragen conform EASA).

Groet,

Verzonden: maandag 3 augustus 2020 11:47

Aan: CREE. <BERIPER@ minvws.nl>

CC: 5.1.2e )JE e minvws.nl>

Onderwerp: RE: twee dingen

als REY steie stelt dat de papieren gezondheidsverklaring aanwezig dient te zijn, dan hebben we denk ik wel een dingetje,

want KLM heeft aangegeven daar om —in de opsomming genoemde overwegingen
—

van af te wijken. Zij verwachten dat wordt

overgeschakeld op de richtlijn van EASA en anticiperen hierop.

Pd]

Lijkt me zaak om ofwel met KLM cp een lijn te komen ten aanzien van papieren versies van gezondheidsverklaringen of snel het

juridische proces af te lopen zodat gekomen kan worden tot een digitale manier van werken.

Gr. EFS

Van:EENJE ominvws.ni>
Verzonden: maandag 3 augustus 2020 11:37

Onderwerp: RE: twee dingen

Beste[ERE
Zoals afgesproken ook hier een korte update.

-

Paxlijsten zal ik aankaarten bij I&W als aandachtspunt voor de stuurgroep donderdag.
-

Morgen is er weer een gesprek met juridische werkgroep over digitale opties, die komt de afgelopen weken elke week

samen. In bijlage de stand na vorige week.



5996

Verzonden: maandag 3 augustus 2020 10:48

Aan:EEEJBEYeminvws.ni>
Onderwerp: FW: twee dingen

Beste ERED

Op verzoek van ERE stuur ik je onderstaande mail even door.

Aankomende week is er een stuurgroep luchtvaart en veiligheid en ik zou het op prijs stellen als genoemde onderwerpen de

aandacht krijgen die ze verdienen.

Gr. RED

Verzonde aandag 3 augustus 2020 08:25

Aan:lit es minvws.nl>

Onderwerp: twee dingen

Beste

maar vraag toch even aandacht voor het volgende.

Zoals eerder gemeld anticipeert KLM en een paar andere luchtvaartmaatschappijen op de situatie dat digitaal een verklaring wordt

gegeven (conform richtlijnen EASA). Dat doen zij omdat er nog een juridische werkgroep bezig is met het onderwerp

gezondheidsverklaringen.

Dat kan ik goed begrijpen, maar dat betekent wel dat strikt genomen niet volledig wordt voldaan aan de aanwijzing.

Bij de screening laat zich dat ook zien, omdat reizigers die met KLM of Transavia aankomen geen papieren gezondheidsverklaring
kunnen tonen.

Dat wil niet zeggen dat men er niet naar wordt gevraagd, maar het kan fysiek niet worden overhandigd.

Het lijkt mij verstandig om op zo kort mogelijke termijn hier klaarheid in te (laten) brengen, omdat als de discussie rondom

entryscreening verder aanzwelt, dit kan gaan meespelen.

Verder valt het ons op dat we erg veel tijd zien weglekken in het achternalopen van paxlijsten.

De verantwoordelijk arts heeft nog geen signaal afgegeven om te escaleren (zij wil dit zoveel als mogelijk in goed overleg met de

luchtvaartsector tot een oplossing brengen), maar wellicht kan er wel iets van een oproep uit dat het van groot belang is om snel

(liefst binnen 24 uur) de gevraagde paxlijst te leveren, zodat tijdig de nauwe contacten van een persoon die in zijn besmettelijke

periode heeft gevlogen, kunnen worden geinformeerd en geadviseerd. Dit om verspreiding van het virus zoveel als mogelijk tegen

te kunnen gaan.

orEER

Hdd DISCLATMER** #5
De informatie verzonden met dit e-mailbericht (en bijlagen) is uvitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n) en zij die van de geadresseerde(n) toestemming kregen

dit bericht te lezen. Gebruik door anderen dan geadresseerde(n) is verboden. De informatie in dit e-mailbericht (en bijlagen) kan vertrouwelijk van aard zijn en kan

binnen het bereik vallen van een geheimhoudingsplicht en een verschonings- recht. Externe e-mail wordt door Veiligheidsregio Kennemerland niet gebruikt voor

het aangaan van verplichtingen. Aan de inhoud van dit bericht kunnen geen rechten worden ontleend.


